
Interpelácia č. 63/2017   
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Mgr. Pristáš: 
Pri chodníku boli odstránené tri stromy. Dva hlavné dôvody boli udávané, že dvíha sa 
chodník, lebo korene tam dvihli chodník, čo je pravda, ten chodník je tam naozaj šikmý na 
tých dvoch miestach, kde tie stromy rástli, tak sa chcem opýtať, keď sa teraz tie stromy 
odstránili, či ten chodník bude nejako opravený dodatočne, aj keď si neviem predstaviť ako. 
 
PhDr. Čižmár: 
Odstránenie stromov kvôli dvíhajúcemu sa chodníku, asi sám dobre vieš, že takýchto miest 
v Trebišove je veľmi veľa, kde došlo k deformáciám chodníkov. Všetky výruby boli riadne 
zadokumentované a bol na ne vydaný súhlas. V rámci opráv a plánu opráv, ak bude schválená 
aj táto časť úseku v meste, tak samozrejme budeme reflektovať aj na požiadavku obyvateľov 
z Ulice kpt. Nálepku, ale predpokladám, že táto oprava musí byť ešte prejednaná a schválená 
aj na zasadnutí komisie výstavby.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


